
Referat fra årsmøtet i Vang o-lag 2023 
 

Sted: Skyttermoen anlegg, Elvesletta 45, 2323 Ingeberg 

Tid: 19.februar 2023, kl 19. 

 

2. Konstituering av årsmøtet  
a) Valg av møteleder/dirigent  
Møteleder: Ragnhild Jetlund 
 
b) Valg av referent  
Referent: Ingvild Gjessing 
 
c) Valg av to til å underskrive protokollen  
Skrive under: Unn Mette Klopbakken og Thorvald Sæhlie 
 
d) Opptelling av fremmøtte stemmeberettigede  
13 fremmøtte stemmeberettigede. 
 
e) Godkjenning av innkalling  
Innkallingen ble godkjent. 
 

3. Årsberetning 2022  

Gjennomgang av årsberetningen. 
Pkt 14. Dugnader. Det ble påpekt at Vang o-lag har arrangert 5 bedrifts-o-løp i 2022. I tillegg til de 4 
løpene som står i årsberetningen var Vang o-lag, sammen med Hamar OK, arrangører av et bedrifts-
o-løp i april, hvor inntekten gikk til Mjøs-o.  
 

4. Regnskap 2022  
Revisorene har ikke godkjent regnskapet.  Årsmøtet anbefaler heller ikke at regnskapet godkjennes 
på dette tidspunktet. Magne Smeland har tatt på seg jobben med å gå gjennom regnskapet på nytt. 
Godkjenning av regnskapet vil skje på ekstraordinært årsmøte. 
 
 

5. Årets kontingent  
Styrets forslag til kontingent ble godkjent.  
 
Medlemskontingenten for 2023 er etter dette: 
Medlem 0-20 år: 300 kroner 
Medlem 21 år og over: 400 kroner 
Familiemedlemskap: 800 kroner 
Støttemedlem:  100 kroner 
 

6. Behandling av innkomne saker  
a) Det er ingen innkomne saker fra medlemmene.  
b) Styret har fremmet forslag om å kjøpe regnskapstjenester, se eget saksframlegg.  
Kommentarer til fremlegget: 



- Idrettsforbundet sier at dersom man har mer enn 600 bilag må man ha et regnskapsprogram. 
Vang o-lag har rett i underkant av 600 bilag, men opplever at det er svært krevende å føre 
regnskap i excel.  

- Sparebank1 har løsning for lag og foreninger, som bygger på Tripletex. Det vil koste ca 5 000 
kr i året for Vang o-lag å benytte dette. I tillegg er det mulig å få support til 990 kr/time.  

- Vang o-lag har fått tilbud på regnskapsføring fra Azets. Det vil bli ca 60 000 kr + mva. 
- Visma er et annet alternativ til regnskapsprogram som er knyttet opp mot klubbadmin. 

Visma anbefales av Idrettsforbundet.  
 
Årsmøtet godkjenner kjøp av regnskapsprogram og nødvendige regnskapstjenester eller utsetting av 
regnskapsfunksjonen innenfor en ramme på ca 60 000 + mva.   

 

7. Budsjett for 2023  
Årsmøtet godkjenner ikke fremlagt budsjett, fordi det er behov for å ha kontroll på regnskapet for 
2022, før man bestemmer budsjett for 2023. Budsjettet må i likhet med regnskapet godkjennes på 
ekstraordinært årsmøte.  

 

8. Valg  
Valgkomiteen sitt forslag til nytt styre: 

- Leder: Jan Ola Pedersen (på valg i 2024) 

- Sportslig leder: Håkon Dåsnes (på valg i 2025) 

- Teknisk komite: Pål Stenberg (på valg i 2025) 

- Sekretær/Nestleder: Ingvild Gjessing (på valg i 2024) 

- Ungdomsrepresentant: Mina Bleken Rud (på valg i 2024) 

 
I mangel av kasserer har styret engasjert Øivind Frøisland til midlertidig å føre regnskap og 

betaleregninger, inntil kasserer er på plass.  

 
Valgkomite: 

- Magne Johansen (leder) 

- Vegard Ølstad Dalberg 

- Ragnhild Jetlund 
 
Årsmøte godkjenner valgkomiteens forslag til styre og valgkomite. Valgkomiteen må finne kasserer til 
ekstraordinært årsmøte. 

9. Avslutning 
Ekstraordinært årsmøte bør holdes før 31.mars.  

 

 

Sted/dato:       Sted/dato: 

 

_____________________________    _____________________________ 


